



**Kurma Partners – Kurma Biofund I portfolio company AM Pharma enters into a major transaction with Pfizer.
May 12th, 2015**

Kurma Partners announces that Pfizer acquires minority interest in AM Pharma, a Kurma Biofund I portfolio company, and secures an option to acquire the company. Under the terms of the agreement, Pfizer has made an upfront payment of \$87.5 million for the minority equity interest and exclusive option, with additional potential payments of up to \$512.5 million upon option exercise and potential launch of any product that may result from this agreement. Other terms of the transaction were not disclosed. Please find enclosed the official Press Release.

About Kurma Partners – www.kurmapartners.com

Founded in July 2009, Kurma Partners is a key European player in venture capital, development capital and technology transfer in the field of life sciences (biotechnologies, pharmaceuticals, medical device and diagnostic platforms), notably through Kurma Biofund I & II, and strategic partnerships with forefront European biotechnology medical research centres.

Kurma Partners annonce l'acquisition par Pfizer d'une participation minoritaire dans AM Pharma, une société du portefeuille Kurma Biofund I, et l'obtention d'une option d'acquisition de la société. Selon les termes de l'accord, Pfizer a réalisé un paiement à la signature de 87,5 millions \$ pour la participation minoritaire et l'option exclusive, des paiements additionnels potentiels jusqu'à 512,5 millions \$ à partir de l'exercice de l'option et jusqu'au lancement potentiel de tout produit qui résulterait de cet accord. Les autres termes de l'accord n'ont pas été rendus public. Veuillez trouver ci-joint le communiqué de presse officiel en anglais.

A propos de Kurma Partners – www.kurmapartners.com

Kurma Partners est une société de gestion basée à Paris, spécialiste du financement de l'innovation en Santé et en Biotechnologies, de la pré-création au capital-développement. Kurma Partners qui gère notamment les fonds Kurma Biofund I et II est un des principaux acteurs européens du financement d'innovations thérapeutiques et médicales en Europe, notamment via les liens qu'elle a tissés avec de nombreux instituts de recherche et hôpitaux prestigieux.